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Ena od zmagovalnih fotografij fotonatečaja SHS iz 
leta 2007.

Udeleženci skupščine DPOMS z zanimanjem poslu-
šajo predavanje o metuljih Armenije in Gruzije.

BDS v letu 2018 praznuje 20 let, društvena  revija 
Hladnikia pa 25 let izhajanja. 
(foto: Simona  Strgulc Krajšek)

Skupščina herpetološkega društva 

27.	 februarja	 2018	 je	 potekala	 redna	 skupščina	 Herpetološkega	 društva	 –	 Societas 
herpetologica slovenica,	na	kateri	 je	društvo	dobilo	nova	zastopnika.	Posledično	se	 je	
spremenila	tudi	sestava	izvršnega	odbora.	Predsednik	društva	je	postal	Urban	Dajčman,	
podpredsednica	 pa	Mojca	 Vek.	 Izvršnemu	 odboru	 so	 se	 kot	 člani	 na	 novo	 pridružili	
Anamarija	Žagar,	Katarina	Drašler,	Aja	Zamolo	in	Urban	Dajčman.	Skupščina	je	kot	po	
navadi	potekala	v	delovnem	 in	 sproščenem	duhu,	 zaključili	pa	 smo	 jo	 z	druženjem	v	
bližnjem	gostišču.		

Zapisala: Damjan Vinko in Anamarija Žagar
Fotografiral: Vasja Marinč

Metulji Armenije in Gruzije ter skupščina DPOMS 

Na	 letošnji	 redni	 letni	 skupščini	 Društva	 za	 proučevanje	 in	 ohranjanje	metuljev	 Slo-
venije,	ki	je	potekala	1.	marca	2018,	nas	je	v	divjino	Armenije	in	Gruzije	s	svojim	pre-
davanjem	popeljal	Peter	Valič.	Predstavil	nam	je	pot,	ki	so	 jo	poleti	2017	prevozili	 in	
prehodili	metuljarji	skupaj	z	drugimi	ljubitelji	narave.	Udeleženci	predavanja	smo	bili	
navdušeni	predvsem	nad	fotografijami	metuljev,	ki	so	bili	glavni	cilj	metuljarske	odpra-
ve.	Po	predavanju	smo	pregledali	delo	v	preteklem	letu	in	naredili	načrte	za	delovanje	
društva	v	letu	2018.	

Zapisala in fotografirala: Nika Kogovšek

Občni zbor Botaničnega društva Slovenije 

Redni	občni	zbor	BDS	je	potekal	5.	marca	2018	na	Gimnaziji	Bežigrad	v	Ljubljani	(ob	za-
ključku	je	močno	snežilo!).	Pred	začetkom	smo	si	ogledali	krajši	film	Dolina na prepihu,	
ki	ga	 je	 leta	1998	na	Raziskovalnem	taboru	študentov	biologije	v	Šempasu	posnel	že	
pokojni	Brane	Bitenc	(režiser,	scenarist,	pesnik	pankerskih	časov).	Poročila	so	podali	
predsednik,	tajnica,	blagajničarka,	urednica	revije	Hladnikia,	nadzorni	odbor,	znanstve-
noraziskovalni	odbor	in	koordinator	šolskega	tekmovanja	v	poznavanju	flore.	Poslušali	
smo	poročilo	z	dogodka	BioBlitz	v	Dragi	pri	Igu	in	bili	seznanjeni	s	pobudo	Univerze	v	
Mariboru	za	sodelovanje	pri	organizirani	raziskavi	rodu	mačje	uho	(Ophrys). Dr. Nado 
Praprotnik	smo	soglasno	potrdili	za	častno	članico	društva.	Razpravljali	smo	o	predlo-
gih	 sprememb	 in	 dopolnil	 Pravil	 društva.	 Sprejeli	 smo	 tudi	 novo	 grafično	 podobo	 in	
znak	društva.	

Zapisala: Valerija Babij

Netopirji – skrivnostni Ljubljančani 3 

V	SDPVN	v	letu	2018	izvajamo	že	tretjo	različico	projekta	Netopirji	–	skrivnostni	Lju-
bljančani,	 ki	 ga	 sofinancira	Mestna	občina	Ljubljana.	 Ljubljančane	bomo	 izobraževali	
na	predavanjih	in	razstavah,	v	poletnem	času	pa	tudi	na	festivalski	stojnici	in	sprehodu	
z	ultrazvočnimi	detektorji.	Del	projekta	smo	tudi	tokrat	namenili	raziskovanju	in	zbi-
ranju	podatkov;	izvedli	bomo	nekaj	terenov	in	pregledovali	netopirnice,	nameščene	v	
preteklih	projektih.	Zainteresirani	se	bodo	lahko	udeležili	delavnic	snemanja	in	analize	
posnetkov	netopirskih	klicev.	V	septembru	načrtujemo	 izvedbo	prostovoljske	čistilne	
akcije	na	kotišču	malega	podkovnjaka	v	cerkvi	v	Srednjih	Gameljnah.	Še	naprej	bomo	za	
klice	meščanov	dosegljivi	na	svetovalni	liniji	–	Netopirofonu	(068 650 090).	Vabljeni,	da	
sledite	 našim	 objavam	 na	 Facebooku	 (https://www.facebook.com/netopirjiLjubljana) 
in	na	društveni	spletni	strani	(http://www.sdpvn-drustvo.si/aktualno.html).

Zapisala: Nika Krivec


